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2020Z09656 

Vragen van het lid Wiersma (VVD) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht «lastig leden werven en geen evenementen, 
corona brengt studentenvereniging in problemen» (ingezonden 28 mei 2020). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Lastig leden werven en geen evenementen, 
corona brengt studentenvereniging in problemen»?1 

Vraag 2
Aan welke voorschriften moeten studenten- en studieverenigingen vanaf 
1 juni voldoen, zowel voor binnen- als buitenactiviteiten, om weer bijeenkom-
sten te mogen organiseren? 

Vraag 3
Klopt het dat voor studentenverenigingen, die beschikken over een horeca-
vergunning, per 1 juni dezelfde verruiming van de corona-maatregelen geldt 
als voor de horeca? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Waar kunnen studenten- en studieverenigingen zich melden over onduidelijk-
heden rondom de coronamaatregelen met betrekking tot het organiseren van 
activiteiten of de organisatie van de introductieweken? 

Vraag 5
Bent u in overleg met de VSNU, de Vereniging van Hogescholen en de 
Landelijke Kamer van Verenigingen over de gevolgen van de coronamaatre-
gelen op de introductieweken van aankomende studenten? Zo nee, bent u 
bereid dat alsnog te doen? Zo ja, wat zijn de afspraken die hieruit zijn 
voortgekomen?

1 Eenvandaag, 13 mei 2020 https://eenvandaag.avrotros.nl/item/diversiteit-
studentenverenigingen-in-gevaar-door-coronavirus-we-draaien-op-volledig-op-contributie/.
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